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OTHOC~=iO: ИЕРАБОТЕЩИТЕ БИОФИЛТРИ В 
„ЛИНАМАР ЛАЙТ МЕТАЛС РУСЕ" ЕООД. 

УВАЖАЕМИ ГО ( ~ПОДИН ПРЕДСЕДА ТЕЛ, 

УВАЖАЕМИ ГОСТIОДИН КМЕТЕ, 

На 10.01.2024 г. Община Русе публикува на сайта си официална позиция относно 
неработещите биофилтри в ,,Линам ар" ЕООД и подадения за това сигнал от 
специалисти и арх. Драгомир Стоянов, 

На 11.01.2024 г. поисках писме но от кмета Пенчо Милков да ми предостави 
9 броя документи упоменати в позиция та на общината. На 15.01.2024 г. получих писмен 
отговор от кмета със само един прилс жен документ. На същата дата, на заседание на 
Постоянната комисия по екология, по същия въпрос, изслушахме Директора на 
дирекция „Екология и транспорт" - проф. Любомир Владимиров. Въпреки това, 
останаха много неясни обяснения относно взетите мерки от Община Русе за 
невъведените в експлоатация биофилтри в ,,лиНаМар  ЕООД от 2020 г. до сега. 

В позицията на общината се тj:ърди, че тя е сезирала отговорните по казуса 
институции - РДНСК, РИОСВ, ДАН(:., Окръжна прокуратура и ОД на МВР - Русе, 
както и депутатите представляващи в този период жителите на община Русе. Думата 
сезира, съгласно българския гьлковен речник, означава писмено поставяне на въпрос за 
решаване пред компетентна инстанция, което естествено поражда правни последици. 

С Решение № 48 от 23.01.2020 г. на Общински съвет - Русе беше създадена 
Временна комисия за проучване на всички факти и обстоятелства, свързани със 
замърсяването на атмосферния въздух. Комисията стигна до следните изводи и набеляза 
за изпълнение конкретни мерки: 
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-  практика е да се успокоява обществеността с формални намерения, 

декларации и уж вземане на превантивни мерки. Или с купуване на индулгенция чрез 

финансиране на фондации, спортни клубове или обществени мероприятия за сметка на 

здравето на хората в общината.; 

- Кметьт на Община Русе стриктно да изпълнява задълженията си на основание 

чл. 15, т. 2 и т. 9 и чл. 148, ал. 3 от ЗООС; 

- да се ограничи капацитета на дейността на фирмата от 840 т./24 ч. на нивата 

определени в КР № 105/2006 г. - 488 т./24 ч. 

На 02.02.2022 г. по инициатива и към кмета Гlенчо Милков беше създаден 

Обществен съвет по околна среда, като експертно конс;ултативен орган, в който орган 

членуваха и той, и зам. кмета Димиrьр Недев. 

На 02.02.2023 г. е извършена проверка в ЕООД от РДНСК в 

присъствието на представители на отдел „Строителен контрол" и дирекция „Екология и 

транспорт", която проверка констатира, че биофилтрите все още не работят - намират 

се от 4 години във фаза 72 часови проби. 

Искам да задам на кмета Пенчо Милков следните въпроси: 

1. Защо Община Русе е насрочила устно срещата през месец януари 2020 г. с 

отговорните по казуса институции - РДНСК, РИОСВ, ДАНС, Окръжна 

прокуратура и ОД на МВР - Русе? 

2. Защо не е воден протокол на тази среща? 

3. Защо не са присъствали на срещата представители на отдел „Екология"? 

4. Как Община Русе е СЕЗИРАЛА отговорните институции? 

5. Защо не ми бяха представени писмените уведомления до депутатите? 

6. Как кметът е изпълнил задълженията си на с►снование чл. 15, т. 2 и т. 9 и 
чл. 148, ал. 3 от ЗООС, напомнени му и от Временнгата комисия? 

7. Защо не е ограничен капацитета на „Линамар" ЕООД до определения в 
КР № 105/2006 г. - 488 т./24 ч., съгласно предписанието на Временната комисия? 

8. Финансира ли от 2020 г. до сега „Линамар" ЕООД общинската фондация, 
спортните клубове или обществени мероприятия? В какъв размер по години и 
кого точно? 

9. 3а извършената проверка в ,,лиНамар ЕООД на 02.02.2023 г. и 
констатацията на проверяващите, че от 4 години биофилтрите не работят, 
въпреки увеличения капацитет на производство,, защо не уведомихте нарочно 
създадения от Вас и действащ по това време Обществ,ен съвет по околна среда, на 
който бях член и аз? 

Желая да получа писмен и устен отговор за сесията на 25.01.2024 г. 

19.01.2024 г. 
гр. РУСЕ 

С УВАЖЕНИIЕ', ~ 

АРИЯН ДИМИТРОВ / 

2 

_ 11 11■11f 11 


